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Innehåll
 Vilket vägnät var föreslaget?
 Vilket var det första vägnätet?
 Hur har det utvecklats sedan starten?
 Hur ser möjligheten att utnyttja det ut?
 Vilka problem brottas vi fortsatt med?



Det första förslaget:



Det första faktiska vägnätet

• 7850 km långt

• Passar för ca 18 74-tonsbilar i hela 
landet

• Missar flera stora industrikluster, 
stora skillnader mellan olika delar 
av Trafikverket



Utvecklingen sedan dess
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Scenario Andel 74-
tonsfordon 
(%)

CO2-
förändring 
(%)

Kostnadsför
ändring (%)

3 Trafikverkets 
BK4-vägnät

12,5 +4,8 +1,0

4 Utökat BK4-
vägnät A

12,5 +0,2 -0,1

5 Utökat BK4-
vägnät A

25 +1,3 -0,6

Hur användbart är vägnätet hittills?



Vikt (ton)

Uppgradera
d statlig 
längd (km)

Uppgradera
d statlig 
andel (%)

Andel av totalt 
transportarbe
te på BK 4

Nivå 1 
(33%) 20 371 175 9 609 9% 23%
Nivå 2 
(66%) 40 742 264 26 184 25% 59%

Hur användbart är vägnätet hittills?



Återkommande problem

Mängder av broar behöver byggas om för att klara högre klass

I varje utökning av vägnätet uppstår problem med flaskhalsar, 
där nyckelsträckor inte har fått utökad bärighet och minskar 

potentialen avsevärt.


